

New Embassy service for delegations.

As End of 2015, Paris is the place of global important meetings ... here is what we offer for your delegations:

- 1) Linking to your President, Ministers or delegations visiting France
- 2) Organization of a press conference in Paris
- 3) Your receptions Embassy "turnkey" ready

- 4) Shopping with coffee breaks / restaurants
- 5) Documentary video on your trip in Paris or in France
- 6) Introduction to French culture

1) For your President, Ministers or delegations visiting France, our service – “linking” -

We organize for your VIP visitors meetings with CEO of big companies, SMEs, also with businessmen, entrepreneurs, designers, experts, writers, philosophers, sport men or any based in France people involved in culture, or journalism... . (subject to their availability).
Tell us who you want to meet?

2) Organization of a press conference in Paris for your President, a Minister

3) Organization of receptions Embassy "turnkey" ready

In your embassy or in any place that suit your needs

4) Shopping with coffee breaks / restaurants for one day or half a day in Paris with a guidespeaking english and , french (other option language : Chinese Spanish, Portuguese, Arabic ... for your VIP visitors.

The groups are up to 3 persons max. We offer a shopping circuit where we will realize your desires.

5) Video reportage on your trip in Paris or in France

A movie director will follow and realize a film about your visit

6) Introduction to French culture

Enjoy a slice of French life during your stay in Paris!

Our team organizes initiation, for personnal or to3 persons group max.

You are accompanied throughout by a guidespeaking French and English at least

You choose the topics that interest you. You give us your availability (day and duration) and then we take care of everything.

- Introduction to the culinary culture (cooking class with a chef, discovery, during and tasting wine, cheese, cold meats, bread and pastries)
- Visits and meeting of young fashion designers, craftsmen,
- Walks in places popular with Parisians,
- Business living environments (visits of apartment , schools, hotels, place of worship ...)
- Introduction to the French language,
- Introduction to the family approach, social and cultural life of France,
- Learn to imagine, to invent, to create like the French, with a board games designer
- Introduction to French paradoxes!

Terms, bookings to join and benefit the services from “Croissance PEACE services delegations”

Contact@croissancepeace.org + 33 6 80 26 97 19.

Peace & Business

Ludovic EMANUELY

Président – *Croissance PEACE*

ludovic.emanuely@croissancepeace.org

www.croissancepeace.org



FRANCAIS

Fin 2015, Paris est le lieu de rendez-vous importants, voici notre offre pour vos délégations:

1) Mise en relation d'affaires pour votre Président, Ministres ou délégations en visite en France

2) Organisation d'une conférence de presse à Paris

3) Vos réceptions d'Ambassade « clefs en mains »

4) Shopping avec pauses cafés/ restaurants

5) Reportage vidéo sur votre déplacement à Paris où en France

6) Initiation à la culture française

1) Pour votre Président, Ministres ou délégations en visite en France, notre service - mise en relation-

Nous organisons pour vos visiteurs VIP des rencontres avec des patrons de grosses entreprises, de PME, avec des hommes d'affaires, entrepreneurs, créateurs, experts, hommes de lettres, philosophe, sportifs ou personnes de cultures, journalistes basés en France (suivant disponibilité). Dites-nous qui vous souhaitez rencontrer ?

2) Organisation d'une conférence de presse à Paris pour votre Président, un Ministre

3) Organisation de vos réceptions d'Ambassade « clefs en mains »

Dans votre ambassade où dans un endroit correspondant à vos besoins

4) Shopping avec pauses cafés/ restaurants sur une journée ou demie journée dans Paris avec une accompagnatrice parlant l'anglais, le français et possibilité chinois, espagnol, portugais, arabe....pour vos visiteurs nationaux VIP..

Les groupes sont composés de 3 personnes maximum. Nous vous proposons un circuit shopping où vous réaliserez vos envies.

5) Reportage vidéo sur votre déplacement à Paris où en France

Un réalisateur de film réalisera un film sur votre visite

6) Initiation à la culture française

Vivez une tranche de vie à la française lors de votre séjour à Paris!

Notre équipe organise des initiations sur-mesure, individuelles ou pour 3 personnes max.

Vous êtes accompagné pendant toute la durée par une accompagnatrice parlant française et anglais minimum.

Vous choisissez le ou les thématiques qui vous intéressent. Vous nous donnez vos disponibilités et la durée souhaitée et nous nous occupons de tout.

- initiation à la culture culinaire (cours de cuisine avec un grand chef, découverte, cours et dégustation sur le vin, le fromage, la charcuterie, le pain et la pâtisserie),

- visites et rencontre de jeunes couturiers, artisans d'art,

- promenades dans les lieux appréciés par les parisiens,

- visite de cadres de vie (visite d'appartements, d'écoles, hôtels, lieu de cultes...),

- initiation à la langue française,

- initiation à l'approche familiale, sociale et culturelle de la France,

- Apprendre à imaginer, à inventer, à créer à la française...avec un créateur de jeux de société

- initiation aux paradoxes français !

Modalités-Réservations pour adhérer à Croissance PEACE services délégations:
Contact@croissancepeace.org + 33 6 80 26 97 19.

Peace & Business

Ludovic EMANUELY
Président – *Croissance PEACE*
ludovic.emanuely@croissancepeace.org
www.croissancepeace.org